

IMCD FRANCE

Visit us at stand 308

Category: Cosmetics

Type: Ingredients



Nous sommes un leader dans la distribution d'ingrédients actifs, fonctionnels, sensoriels et responsables et un accélérateur de solutions. Nos experts commerciaux, marketing et techniques vous accompagnent dans vos développements en formulation, avec passion et une connaissance approfondie des marchés et des dernières tendances. Grâce aux partenariats solides que nous avons construits avec les plus grands fabricants mondiaux, nous offrons une très large gamme de produits diversifiés. Nous sommes par ailleurs pleinement engagés à promouvoir des solutions innovantes, respectueuses de la santé et éco-responsables et vous aidons ainsi à réduire l'impact environnemental de vos activités. Together, let's shape tomorrow's Beauty!



We are a global leader in the sales and distribution of active, functional, sensory, and sustainable ingredients and a solutions accelerator. Our team of sales, marketing, and technical experts passionately supports you in your formulation developments, leveraging in-depth market knowledge and the latest trends. Thanks to the solid partnerships we have built up with the world's top manufacturers, we offer a diverse and extensive product range. We are fully committed to promoting and accelerating innovative, health-conscious, and eco-friendly solutions, helping you reduce the environmental impact of your activities. Together, let's shape tomorrow's Beauty!



**Adresse: Immeuble Le New Corner - CS 70005 - 2, avenue du Stade de France
93458 La Plaine Saint-Denis Cedex
Téléphone: +33 1 49 33 31 31**

Contact